
Protokół Rady Rodziców         28.02.2024  stacjonarnie 

 

1. Przywitanie przez Przewodniczącą wszystkich członków obecnych na zebraniu; 

2. Obecna na zebraniu pani Dyr. Anna Sobczak; 

3. Obecność według listy obecności - 16 osób; 

4. Termin realizacji wiaty – dofinansowania; 

5. Wpłaty na Radę Rodziców; 

6. Kluczyki do szafek; 

7. Zmiana planu finansowego na rok szkolny 2023/2024 z uwagi na dofinansowanie projektu 
wiaty; 

8. Dzień Sportu – Szkolne Igrzyska Lekkoatletyczne; 

9. Głosowanie; 

10. Wolne wnioski. 

 

Ad 1 Marta Paczkowska-Wróbel, przewodnicząca Rady Rodziców powitała wszystkich obecnych 
oraz przedstawiła porządek posiedzenia; 

 

Ad 2 W pierwszej kolejności głos zabrała Anna Sobczak, dyrektor szkoły, informując o bieżących 
sprawach społeczności; 

 

Ad 3 Zgodnie z listą zaprotokołowano obecność 16 osób w posiedzeniu; 

 

Ad 4 Ogłoszono ostateczną decyzję Urzędu Miasta Poznań o dofinansowaniu budowy wiaty 
rowerowej na terenie szkoły. Kwota wsparcia wyniesie 50 000 zł. Dyrekcja z budżetu szkoły na 
ten cel przekaże 12 500 zł. W związku z tym do Rady Rodziców zwrócono się z prośbą o 
finansowe partycypowanie w projekcie. Zrodziło to potrzebę wprowadzenia zmian do planu 
finansowego, co na dzisiejszym zebraniu zostanie poddane głosowaniu. 

Wszelkie sugestie członków Rady Rodziców dotyczące projektu prosimy o przekazywanie do 
niedzieli (03.03.2024); 

 

Ad 5 

W dalszym ciągu przypominamy i uprzejmie prosimy o dokonywanie wpłat na Radę Rodziców 
oraz środki czystości; 

 

 

 



Ad 6 

Ponownie podniesiony został temat gubionych przez dzieci kluczyków od szafek. Opłaty za ich 
dorobienie wpłacać należy na konto Rady Rodziców, którego numer dostępny jest na stronie www 
szkoły.; 

 

Ad 7 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie zmiany i uchwalenia nowego planu finansowego. 

W głosowaniu wzięło udział 16 osób. 

Za zmianą i uchwaleniem nowego planu finansowego zagłosowali wszyscy pozytywnie (16 
głosów za). 

Za kwotą dofinansowania wiaty przez Radę Rodziców w wysokości 22 500 zł opowiedziało się 15 
osób, jedna wstrzymała się od głosowania (15 głosów za; 1 wstrzymujący); 

 

Ad 8 

Podczas zebrania poruszony został temat Dnia Sportu. Miałby on przyjąć formułę Szkolnych 
Igrzysk Lekkoatletycznych angażujących dzieci i młodzież zarówno fizycznie, jak i intelektualnie. 

Proponowany i zaakceptowany przez dyrekcję termin to 19 czerwca 2024, a przeznaczona na ten 
cel kwota wynosiłaby około 10 000 zł. 

Miejsce: boisko szkolne lub w razie niepogody sala gimnastyczna 

Czas trwania: 9:00-14:30 

Uczestnicy: dzieci klas od I do VIII 

Dyscypliny sportowe: bieg na dystansie 50 m dla klas I-III; 100 m dla klas IV-VIII; skok w dal 

Osoby zaangażowane: dzieci i młodzież, nauczyciele wychowania fizycznego, rodzice (po 1-2 na 
klasę), Marcin Urbaś – olimpijczyk. 

Realizacji projektu przyświecać ma idea fair play, ale również zdrowej rywalizacji opartej na 
pracy zespołowej. Koncentrując się na dwóch dyscyplinach – biegu na dystansie 100 metrów (po 
kwadracie boiska szkolnego) oraz skoku w dal (z rozbiegiem), zachęcamy do aktywności 
fizycznej dostępnej dla wszystkich chętnych. Pozostali uczniowie za zadanie otrzymają prace 
organizacyjne, takie jak logistyka, promocja i reklama wydarzenia wśród rówieśników, oprawa 
muzyczna oraz merytoryczna. Nikt nie poczuje się wykluczony. 

Realizacja projektu została poddana głosowaniu. Wszyscy jednogłośnie opowiedzieli się za jego 
realizacją (16 głosów za); 

 

 

 

 

 



Ad 10 

Wolne wnioski: 

1. Podczas spotkania Rady Rodziców głosowaniu poddany został również wniosek z klasy 4 c 
zawierający prośbę o dofinansowanie wycieczki dla jednej uczennicy. Kwota dofinansowania 
wynosi 240 zł. Wszyscy obecni zagłosowali pozytywnie (16 głosów za); 

 

2. Poruszono problem braku respektowania zakazu wjazdu pod szkołę w godz. 7:45-8:00. 
Obecna na spotkaniu Anna Sobczak, dyrektor szkoły, poinformowała, że każdy rodzic ma 
możliwość samodzielnego poinformowania o tej sytuacji Straży Miejskiej; 

3. W związku z potrzebą znalezienia alternatywnego źródła finansowania budowy wiaty 
rowerowej – na poziomie około 10 000 – pod rozwagę poddana została propozycja organizacji 
kiermaszu wiosennego. Jego organizacja miałaby się odbyć przy współudziale szkolnej 
społeczności, w tym grona pedagogicznego. Poza wymiarem finansowym wydarzeniu 
przyświecałaby idea współodpowiedzialności za wspólnie realizowane cele. Termin wydarzenia 
wraz z bliższymi szczegółami ustalone zostaną w późniejszym terminie; 

4. W trosce o jakość realizacji inicjowanych przez Radę Rodziców projektów, pojawiła się 
potrzeba wyznaczenia ich koordynatorów. Mieliby zając się następującymi aktywnościami: 
budowa wiaty; organizacja kiermaszu wiosennego; realizacja Szkolnych Igrzysk 
Lekkoatletycznych. 

 

Termin kolejnego zebrania Rady Rodziców ustalony został na 3 kwietnia 2024 o godzinie 17:30. 
Spotkanie odbędzie się w trybie online. 

 

 

 

 

 

 


